
REGIONÁLNÍ SUROVINOVÁ POLITIKA LIBERECKÉHO KRAJE 

 

Stručný zápis z veřejné diskuse konané dne 27.4. v Mimoni 

(uvedené informace se týkají pouze těžby štěrkopísku v okolí obce Bohatice) 

 

- důvod těžby je ten, že kraj potřebuje zajistit stejnou produkci nerostných surovin do 

roku 2020  

- pokud se v Bohaticích začne těžit, bude to co nejdále od obce a mělo by se vytěžit 

maximálně ¼ z celkové uvažované plochy  

- šterkopísky v Bohaticích jsou bohužel velice kvalitní  

- lokalita Bohatice je přibližně ve středu kraje = výhodná poloha (doprava)  

- k těžbě nedojde, pokud zůstane zachovaná produkce na stávajících ložiscích 

(složité majetkoprávní vztahy = uzavírání ložisek) 

 

Jan Soušek 

 

 


